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Obec Podveky 

Zastupitelstvo obce Podveky 

 

Zápis z ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

konaného dne 20.10.2022 od 19:00 hodin 

Místo konání:   zasedací místnost Obecního úřadu v Podvekách 

Přítomni:    Jiří Beneš, Iveta Chábová, Ing. Antonín Vlasák, Karel Kmoch,  

Ing. Anna Sůvová, Josef Mejstřík, Eva Mottlová,  

Mgr. Marek Kulhánek, Rostislav Vizner 

Dále byli přítomni občané obce. 

Omluven:   0 

Zahájení:    19:00 

Ukončení:    20:40 

Zasedání usnášeníschopné: ano 

Zapisovatel:    Ing. Anna Sůvová 

Program:  

1. Zahájení ustavujícího zasedání 

2. Určení ověřovatelů zápisu, zapisovatele zápisu a zpracovatele usnesení z ustavujícího 

zasedání ZO Podveky 

3. Seznámení s výsledky komunálních voleb z 23. - 24.9.2022 v Obci Podveky. 

4. Složení slibu nových členů zastupitelstva Obce Podveky. 

5. Schválení programu. 

6. Schválení formy rozpravy, diskuse a formy hlasování návrhu na usnesení. 

7. Volba starosty a místostarosty 

a) Určení počtu místostarostů 

b) Určení funkcí, pro které budou členové obce uvolnění a neuvolnění 

c) Projednání veřejné volby starosty a místostarosty 

d) Volba starosty na volební období 2022-2026 

e) Volba místostarosty na volební období 2022-2026 

8. Stanovení měsíčních odměn neuvolněným členům zastupitelstva obce: místostarosta, 

předseda výboru zastupitelstva, člen zastupitelstva, v souladu s Nařízením vlády   

č. 202/2018 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávních celků. 

Odměna člena výboru. 

9. Schválení počtu členů finančního a kontrolního výboru. 

10.  a) volba předsedy kontrolního výboru 
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b) volba členů kontrolního výboru 

11. a) volba předsedy finančního výboru 

b) volba členů finančního výboru 

12. Schválení oddávajících, obřadní místnosti a dne pro svatební obřady 

13. Diskuse 

14. Závěr 
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1. Zahájení ustavujícího zasedání 

Ustavující zasedání zastupitelstva obce pro volební období 2022-2026 zahájila 

stávající starostka paní Eva Mottlová. Přivítala všechny přítomné. Pronesla úvodní 

proslov o její dlouholeté funkci a poděkovala všem, včetně zastupitelů, za spolupráci. 

Konstatovala, že je přítomno 9 členů zastupitelstva a tudíž je zasedání 

usnášeníschopné viz. prezenční listina členů zastupitelstva – Příloha č.1.  

 

Poté předala vedení zasedání nejstaršímu členovi panu Karlu Kmochovi. Pan Karel 

Kmoch předal vedení zasedání panu Jiřímu Benešovi. Toto zdůvodnil tím, že pan Jiří 

Beneš měl v komunálních volbách nejvíce hlasů. Pan Jiří Beneš se stal novým 

předsedajícím. 

 

Předsedající sdělil, že zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se v souladu s § 91, 

odstavec 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, konalo do 

15 dnů ode dne uplynutí lhůty pro podání návrhů soudu na neplatnost voleb nebo 

hlasování. Tato lhůta uplynula dne 7.10.2022. Do tohoto data nebyl podán žádný 

návrh. Pozvánka podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního 

úřadu Podveky a současně na elektronické úřední desce vyvěšena v souladu se 

zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 12. 10. 2022. 

Předsedající poblahopřál všem vítězným kandidátům do Zastupitelstva obce Podveky. 

A podotkl, že důvěry, kterou nám občané zvolením vyjádřili, si všichni velice vážíme. 

 

2. Určení ověřovatelů zápisu, zapisovatele zápisu a zpracovatele usnesení 

z ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

Pan Jiří Beneš určil zapisovatelku paní Ing. Annu Sůvovou. Ověřovateli zápisu určil 

pana Karla Kmocha a pana Ing. Antonína Vlasáka.  

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí ověřovatele zápisu pana Karla Kmocha a 

Ing. Antonína Vlasáka, zapisovatelku zápisu a usnesení Ing. Annu Sůvovou. 

 

 

3. Seznámení s výsledky komunálních voleb z 23. - 24. 9. 2022 v Obci Podveky 

Předsedající požádal členku okrskové volební komise paní Evu Sůvovou, aby 

přítomné seznámila s výsledky komunálních voleb v Obci Podveky.  

Komunální volby se konaly ve dnech 23. - 24. září 2022. 

 

Volební strana č. 1 – ZA SPOKOJENOU OBEC získala 5 mandátů; do zastupitelstva 

obce byli zvoleni Jiří Beneš, Iveta Chábová, Ing. Antonín Vlasák, Karel Kmoch a Ing. 

Veronika Šourková. Ing Veronika Šourková dne 12.10.2022 podala svou rezignaci. 

Dalším kandidátem v pořadí byla Ing. Anna Sůvová.  

 

Volební strana č. 2 – SNK Obce Podveky získala 3 mandáty, do zastupitelstva obce 

byli zvoleni Eva Mottlová; Mgr. Marek Kulhánek a Rostislav Vizner 
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Volební strana č. 3 – KSČM složila kandidaturu.  

 

Volební strana č. 4 – SNK za rozvoj Obce Podveky získala 1 mandát, do zastupitelstva 

obce byl zvolen pan Josef Mejstřík. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí výsledky komunálních voleb konaných  

23. – 24. 9. 2022 v Obci Podveky. 

 

4. Složení slibu nových členů Zastupitelstva obce Podveky 

Předsedající v souladu § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzval přítomné členy 

zastupitelstva ke složení slibu. Před složením slibu předsedající upozornil přítomné 

členy zastupitelstva, že odmítnutí složení slibu nebo složení slibu s výhradou má za 

následek zánik mandátu (§ 55 zákona č.491/2001 Sb. o volbách do zastupitelstva obcí 

a o změně některých zákonů, v platném znění). 

 

Složení slibu proběhlo tak, že zapisovatelka přečetla slib stanovený v § 69 odst. 2 

zákona o obcích ,,Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že 

svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu obce Podveky a jejích občanů a řídit 

se Ústavou a zákony České republiky.“ a jmenovitě vyzvala přítomné členy 

zastupitelstva ke složení slibu pronesením slova ,,slibuji“ a podpisem na připraveném 

archu.  

Všichni členové zastupitelstva složili slib, který stvrdili svým podpisem viz. Příloha 

č.3 

 

Návrh na usnesení 

Žádný člen zastupitelstva neodmítl složit slib, ani nesložil slib s výhradou. 

 

 

5. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou 

členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední i elektronické 

desce. 

Paní Iveta Chábová požádala o doplnění programu o tyto body: 

13. Projednání nových informací ohledně skupinového vodovodu Kácov-Podveky- 

Rataje nad Sázavou. Včetně projednání nových informací ohledně vodovodních 

přípojek pro občany. 

14. Projednání nových informací ohledně výstavby kanalizace a ČOV v Podvekách 

15. Projednání právní pomoci při výstavbě skupinového vodovodu Kácov-Zbizuby-

Podveky-Rataje nad Sázavou, včetně vodovodních přípojek pro občany. Projednání 



5 
 

právní pomoci při výstavbě kanalizace a ČOV v Podvekách. Hledat řešení i pomocí 

právních rad. 

16. Pověřit nového starostu a nové zastupitelé jednáním o výstavbě skupinového 

vodovodu a vodovodních přípojek, kanalizace a ČOV Podveky 

17. Projednat předání úřadu Obce Podveky, nově zvolenému zastupitelstvu, v čele 

s nově zvoleným starostou, na základě přiloženého předávacího protokolu. 

Předsedající dává hlasovat o doplněném programu. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo rozšířený program ustavujícího zasedání obce 

Podveky. 

Výsledky hlasování:  

Pro: 5 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová) 

Proti: 0 

Zdržel se: 4 (J. Mejstřík, E. Mottlová, Mgr. M. Kulhánek, R. Vizner) 

 

Usnesení bylo schváleno 

 

6. Schválení formy rozpravy, diskuse a formy hlasování návrhu na usnesení 

Předsedající navrhl vést rozpravu a diskusi ke každému bodu zvlášť. Dále navrhl, aby 

návrh na usnesení byl schvalován u každého bodu zvlášť veřejným hlasováním. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo vést rozpravu a diskusi ke každému bodu zvlášť. 

Návrh na usnesení také u každého bodu zvlášť veřejným hlasováním. 

Výsledky hlasování:  

Pro: 9 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová, J. Mejstřík,  

 E. Mottlová, Mgr. M. Kulhánek, R. Vizner) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno 

 

7. Volba starosty a místostarostů 

a) určení počtu místostarostů 

Předsedající navrhl, aby Obec Podveky měla pouze jednoho místostarostu.  

Jiný návrh nebyl podán. 

Předsedající dává hlasovat o jednom místostarostovi. 

 

 

 

 



6 
 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo pro nové volební období 2022-2026 jednoho 

místostarostu. 

Výsledky hlasování:  

Pro: 5 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová) 

Proti: 0 

Zdržel se: 4 (J. Mejstřík, E. Mottlová, Mgr. M. Kulhánek, R. Vizner) 

 

Usnesení bylo schváleno 

 

b)  určení funkcí, pro které budou členové uvolnění a neuvolnění 

Předsedající navrhl, aby funkce starosty byla dlouhodobě uvolněná a funkce 

místostarosty a zbývajících členů zastupitelstva dlouhodobě neuvolněná. 

 

Paní Eva Mottlová navrhla, aby funkce starosty byla dlouhodobě neuvolněná. 

Tento krok obhájila tím, že během své funkce starostky byla nabádána tuto funkci 

vykonávat neuvolněně.  

 

Paní Anna Sůvová okomentovala tento návrh tím, že možnost dlouhodobě 

neuvolněného starosty v současné době není možná. Je nutné, aby se nový starosta 

ve funkci zaučil.  

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo funkci starosty, místostarosty a zbývajících členů 

zastupitelstva dlouhodobě neuvolněnou. 

Výsledky hlasování:  

Pro: 4 (J. Mejstřík, E. Mottlová, Mgr. M. Kulhánek, R. Vizner)    

Proti: 5 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová) 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení nebylo schváleno 

 

Předsedající dal hlasovat o původním návrhu. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje funkci starosty dlouhodobě uvolněnou a funkci 

místostarosty a zbývajících členů zastupitelstva dlouhodobě neuvolněnou. 

Výsledky hlasování:  

Pro: 5 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová) 

Proti: 4 (J. Mejstřík, E. Mottlová, Mgr. M. Kulhánek, R. Vizner) 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno 
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c) Projednání veřejné volby starosty a místostarosty 

Předsedající konstatoval, aby hlasování o volbě starosty, místostarosty bylo 

provedeno veřejnou formou takto: veřejné hlasování je provedeno zdvižením ruky 

pro návrh, nebo protinávrhu, nebo se lze hlasování zdržet. 

 

Pan Ing. Antonín Vlasák navrhuje tajnou volbu. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo volbu starosty, místostarosty tajným hlasováním.  

Výsledky hlasování:  

Pro: 1 (Ing. A. Vlasák) 

Proti: 7 (J. Beneš, I. Chábová, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová, J. Mejstřík, E. Mottlová,  

R. Vizner) 

Zdržel se: 1 (Mgr. M. Kulhánek) 

 

Usnesení nebylo schváleno 

 

Předsedající dal hlasovat o původním návrhu. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo volbu starosty a místostarosty veřejným 

hlasováním.  

Výsledky hlasování:  

Pro: 8 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová, J. Mejstřík,  

 E. Mottlová, R. Vizner) 

Proti: 0  

Zdržel se: 1 (Mgr. M. Kulhánek) 

 

Usnesení bylo schváleno 

 

d) Volba starosty na volební období 2022-2026 

Do funkce starosty navrhla paní Iveta Chábová pana Jiřího Beneše. Pan Jiří Beneš 

s nominací do funkce starosty souhlasí.  

Jiný návrh nebyl podán. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo starostou obce Podveky pro volební období 2022-

2026 pana Jiřího Beneše.  

Výsledky hlasování:  

Pro: 5 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová) 

Proti: 0  

Zdržel se: 4 (J. Mejstřík, E. Mottlová, R. Vizner, Mgr. M. Kulhánek) 

 

Usnesení bylo schváleno 
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Nově zvolený starosta pan Jiří Beneš poděkoval za své zvolení do funkce.  

,,Milí spoluobčané Podvek, Ježovic, Útěchvost a Zalíbené. Děkuji Vám za zvolení do 

funkce starosty obce. Budu se snažit, abych pro obec udělal to nejlepší, ale také už teď 

vím, že to vůbec nebudu mít jednoduché. Zároveň děkuji odcházející starostce  

a místostarostům za jejich práci pro obec.“ 

 

e) Volba místostarosty na volební období 2022-2026 

Pan starosta do funkce místostarosty Obce Podveky navrhl paní Ivetu Chábovou. 

Paní Iveta Chábová s nominací souhlasila.  

Paní Eva Mottlová navrhovala do funkce místostarosty pana Ing. Antonína 

Vlasáka. Pan Ing. Antonín Vlasák poděkoval, ale s nominací nesouhlasil. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo místostarostkou obce Podveky pro volební období 

2022-2026 paní Ivetu Chábovou. 

Výsledky hlasování:  

Pro: 5 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová) 

Proti: 2 (E. Mottlová, R. Vizner) 

Zdržel se: 2 (J. Mejstřík, Mgr. M. Kulhánek) 

 

Usnesení bylo schváleno 

 

8. Stanovení měsíčních odměn neuvolněným členům zastupitelstva obce: 

místostarosta, předseda výboru zastupitelstva, člen zastupitelstva, v souladu 

s Nařízením vlády č. 202/2018 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních 

samosprávních celků. Odměna člena výboru. 

Pan starosta Jiří Beneš navrhuje následující: neuvolněným členům zastupitelstva obce 

od 20.10.2022 v souladu s Nařízením vlády č. 202/2018 Sb., o výši odměn členům 

zastupitelstev územních samosprávních celků: 

 

místostarosta – 2.200,- Kč 

předseda výboru zastupitelstva – 450,- Kč 

člen výboru zastupitelstva – 400,- Kč 

člen zastupitelstva – 350,- Kč 

odměna člena výboru, který není členem zastupitelstva podle § 84 odst. 2 písm. 

v zákoně o obcích – 100,- Kč 

Jiný návrh nebyl podán. 
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Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo měsíční odměnu neuvolněným členům 

zastupitelstva od 20.10.2022 ve výši -  místostarosta 2.200,- Kč, předseda výboru 

zastupitelstva – 450,- Kč, člen výboru zastupitelstva – 400,- Kč, člen 

zastupitelstva 350,- Kč, Odměna člena výboru, který není členem zastupitelstva – 

100,- Kč měsíčně. 

Výsledky hlasování:  

Pro: 5 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová) 

Proti: 0  

Zdržel se: 4 (J. Mejstřík, Mgr. M. Kulhánek, E. Mottlová, R. Vizner) 

 

Usnesení bylo schváleno 

 

9. Schválení počtu členů finančního a kontrolního výboru. 

Pan starosta navrhnul, aby finanční a kontrolní výbor byl po 3 členech. Dále navrhnul, 

aby se o jednotlivých předsedech a členech výboru hlasovalo o každé funkci 

samostatně.  

Jiný návrh nebyl podán. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo zřízení tříčlenného finančního a kontrolního 

výboru, o předsedech a členech výboru se bude o každé funkci hlasovat 

samostatně. 

Výsledky hlasování:  

Pro: 6 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová, J. Mejstřík) 

 Proti: 0  

Zdržel se: 3 (E. Mottlová, R. Vizner, Mgr. M. Kulhánek) 

 

Usnesení bylo schváleno 

 

10. a) volba předsedy kontrolního výboru 

Pan starosta na předsedu kontrolního výboru navrhl pana Karla Kmocha. Pan Karel 

Kmoch souhlasil se svoji kandidaturou.  

Jiný návrh nebyl podán. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo za předsedu kontrolního výboru pana Karla 

Kmocha. 

Výsledky hlasování:  

Pro: 6 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová, J. Mejstřík) 

Proti: 3 (E. Mottlová, R. Vizner, Mgr. M. Kulhánek) 

Zdržel se: 0  

 

Usnesení bylo schváleno 
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b)volba člena kontrolního výboru 

Pan starosta na člena kontrolního výboru navrhl paní Evu Sůvovou. Paní Eva Sůvová 

souhlasí se svoji kandidaturou.  

Jiný návrh nebyl podán. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo za člena kontrolního výboru paní Evu Sůvovou. 

Výsledky hlasování:  

Pro: 6 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová, J. Mejstřík) 

Proti: 2 (E. Mottlová, R. Vizner) 

Zdržel se: 1 (Mgr. M. Kulhánek) 

 

Usnesení bylo schváleno 

 

c) Volba člena kontrolního výboru 

Pan starosta navrhnul jako člena kontrolního výboru paní Zdenku Jamrichovou.  

 

Paní Eva Mottlová vznesla námitku a řekla, že paní Jamrichová není přítomna na 

zasedání. Nedala písemný souhlas a tudíž se o ní nemůže dát hlasovat. 

 

Paní Chábová doplnila tento bod o informaci, že protistrana odmítla spolupracovat se 

SNK pro spokojenou obec. Navrhovala schůzku před zasedáním, kde by se případné 

obsazení členů výborů prodiskutovalo. Protistrana vždy odmítla. Návrhy na členy 

jednotlivých komisí musely být tedy vybrány z řad našich voličů. 

Pan Vizner poznamenal, že dřívější opozice také nechtěla spolupracovat.  

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce odložilo volbu druhého člena kontrolního výboru. 

Výsledky hlasování:  

Pro: 8 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová, J. Mejstřík,  

 E. Mottlová, R. Vizner) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 (Mgr. M. Kulhánek) 

 

Usnesení nebylo schváleno 

 

11. a)volba předsedy finančního výboru 

Pan starosta na předsedu finančního výboru navrhl paní Ing. Annu Sůvovou. Paní 

Sůvová souhlasila se svoji kandidaturou.  

Jiný návrh nebyl podán. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo za předsedkyni finančního výboru paní Ing. Annu 

Sůvovou. 
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Výsledky hlasování:  

Pro: 6 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová, J. Mejstřík) 

Proti: 1 (Mgr. M. Kulhánek) 

Zdržel se: 2 (E. Mottlová, R. Vizner) 

 

Usnesení bylo schváleno 

 

b)volba členů finančního výboru 

Pan starosta navrhl jako členy finančního výboru paní Marcelu Houdkovou a  

MgA. Kláru Volkovou, bohužel nebyly přítomny na zasedání. Bod se odložil na příští 

zasedání zastupitelstva. 

 Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce odložilo volbu členů finančního výboru. 

Výsledky hlasování:  

Pro: 9 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová, J. Mejstřík,  

 Mgr. M. Kulhánek, E. Mottlová, R. Vizner) 

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

 

Usnesení bylo schváleno 

 

12. Schválení oddávajících, obřadní místnosti a dne pro svatební obřady 

Pan starosta navrhl za oddávajícího, starostu Obce Podveky. V případě nepřítomnosti 

pana starosty, ho zastoupí místostarostka Obce Podveky. Zasedací místnost Obecního 

úřadu Podveky je určena na obřadní místnost. A oddávat se bude první sobotu 

v měsíci. 

 

Paní Mottlová navrhla, aby oddávající den byla každá sobota v měsíci. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo oddávajícího starostu obce Podveky, kterého 

v nepřítomnosti zastupuje místostarostka obce Podveky, zasedací místnost 

obecního úřadu Podveky za obřadní místnost a každou sobotu v měsíci za den 

pro oddávání svateb. 

Výsledky hlasování:  

Pro: 8 (J. Beneš, I. Chábová, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová, J. Mejstřík, E. Mottlová,  

R. Vizner, Mgr. M. Kulhánek) 

Proti: 0  

Zdržel se: 1 (Ing. A. Vlasák) 

 

 Usnesení bylo schváleno. 
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13. Projednání nových informací ohledně skupinového vodovodu Kácov-Podveky- 

Rataje nad Sázavou. Včetně projednání nových informací ohledně vodovodních 

přípojek pro občany. 

Pan starosta navrhl, aby zastupitelstvo obce pověřilo nově zvoleného starostu Obce 

Podveky, aby převzal veškeré písemnosti a elektronickou komunikaci ohledně 

plánovaného vodovodu Kácov-Zbizuby-Podveky-Rataje nad Sázavou a vodovodních 

přípojek od končící starostky obce Podveky, která je povinna mu je předat. 

 

Paní Mottlová seznámila nové zastupitelstvo se situací ohledně vodovodu takto:  

Je připraven hlavní vodovodní řád. Spoluúčast obce na výstavbě by měla být necelých 

10 mil. Kč. Vodovodní přípojky jsou v současné době ve stavu projektování.  V lednu 

2023 by mělo proběhnout výběrové řízení na investorství vodovodních přípojek.  Dále 

upřesnila, že v pondělí 24.10.2022 se uskuteční v Městysu Kácov jednání ohledně 

vodovodu. Pozvánka na tuto akci je v kanceláři obecního úřadu. Dále paní Mottlová 

doplnila, že stavbu kanalizace a ČOV Podveky vyhrála VPK Suchý s.r.o. Komenského 

náměstí 12 Zásmuky (dále jen ,,VPK Suchý“) VHS nemůže Obci Podveky vzhledem 

finančních problému, půjčit slíbených 5 mil. Kč na stavbu kanalizace a ČOV 

Podveky. Tudíž firma VPK Suchý přislíbila, že Obci Podveky půjčí a to za 

jednorázový úrok 50 tis. Kč se splatností na 7 let. Firma VPK Suchý měla podmínku 

vše splatit za 5 let, ale paní Mottlová vyjednala splátky na 7 let. Obec má na svém účtu 

5 mil. Kč, které má připravené na kanalizace a ČOV.   

Cca 500 tis. Kč je od občanů na projektovou dokumentaci na vodovodní přípojky. 

Dohromady je na účtu obce 5.5 mil. Kč. V případě přijetí půjčky od VPK Suchý by 

stačil obci 1 mil. Kč na kanalizace a ČOV a 4 mil. Kč na vodovod. Na dalších 

6 mil. Kč by bylo nutné uzavřít úvěr u nějaké banky. Zatím se jednalo s Českou 

spořitelnou. Ovšem musí se udělat výběrové řízení. Takto by bylo zajištěno 

financování těchto dvou akcí. Prosím pana starostu a paní místostarostku, aby tyto 

akce neprotahovali, neb jsou pro obec důležité.  

 

Pan Vizner podotkl, že předali obec 5,5 mil. Kč v plusu. Tak ať se chováme tak, 

abychom za 4 roky nepředali zadluženou obec.  

Paní Chábová měla připomínku, že tuto částku 5,5 mil. Kč obec v tuto chvíli již nemá.   

Pan Vlasák řekl, že paní Mottlová s částkou odstupného v rozpočtu nepočítala. 

Paní Mottlová odpověděla, že si myslela, že vyhraje volby, a kdyby pan Beneš 

nepřeběhl, tak volby vyhrála a situace by byla jiná.  

Pan Vlasák se zeptal, kdy obec získala stavební povolení na kanalizaci a ČOV. Paní 

Mottlová odpověděla, že v prosinci to bude 2 roky.  

Pan Kmoch poznamenal, že VHS obci slíbila půjčku na kanalizace a ČOV ve výši 

5mil. Kč. Toto je zakotveno i ve smlouvě.  Teď od příslibu odstoupili. Tímto krokem 

podepsaný bod porušila.  

Paní Mottlová odpověděla, že se jednalo pouze o přislib. 
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Pan Kulhánek podotkl, že situace je špatná z důvodu války na Ukrajině. 

 

Pan Kmoch se zeptal Pana Kulhánka na minulé zasedání. Zmínil, že pan Kulhánek 

pronesl, že VHS nejednala čistě, když od příslibu odstoupila. Toto pan Kulhánek 

vysvětlil tím, že vše padlo kvůli zvyšujícím se cenám el. energiím. Byla to 

neočekávaná situace. Vše se vyřešilo, tím, že nám VPK Suchý půjčí v podstatě za 

stejných podmínek. Pan Kmoch reagoval, vy víte co je ta firma VPK Suchý zač? Paní 

Mottlová odpověděla, že je to regulérní firma, která staví vodovody a kanalizace po 

okrese. Protože firma stojí o to, aby se akce vodovod a kanalizace stavěla najednou, 

tak nabídla tuto půjčku. Chce převzít závazek VHS. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo pověření pro nově zvoleného starostu Obce 

Podveky, aby převzal veškeré písemnosti a elektronickou komunikaci ohledně 

plánovaného vodovodu Kácov-Zbizuby-Podveky-Rataje nad Sázavou a 

vodovodních přípojek od odcházející starostky Obce Podveky, která je povinná 

mu je předat. 

Výsledky hlasování:  

Pro: 9 (J. Beneš, I. Chábová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch, Ing. A. Sůvová, J. Mejstřík,  

 E. Mottlová, R. Vizner, Mgr. M. Kulhánek) 

Proti: 0  

Zdržel se: 0  

 

 Usnesení bylo schváleno. 

 

14. Projednání nových informací ohledně výstavby kanalizace a ČOV v Podvekách 

Pan starosta navrhl, aby zastupitelstvo obce pověřilo nově zvoleného starostu, aby 

převzal veškeré písemnosti a elektronickou komunikaci ohledně plánované kanalizace 

a ČOV v Podvekách od končící starostky Obce Podveky. 

Nebyl podán jiný návrh. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo pověření pro starostu Obce Podveky, aby převzal 

veškeré písemnosti a elektronickou komunikaci ohledně plánované kanalizace a 

ČOV v Podvekách od končící starostky Obce Podveky, která je povinna mu je 

předat. 

Výsledky hlasování:  

Pro: 9 (J. Beneš, I. Chábová, K. Kmoch, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, J. Mejstřík,  

 E. Mottlová, R. Vizner, Mgr. M. Kulhánek) 

Proti: 0  

Zdržel se: 0 

  

 Usnesení bylo schváleno. 
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15. Projednání právní pomoci při výstavbě skupinového vodovodu Kácov-Zbizuby-

Podveky-Rataje nad Sázavou, včetně vodovodních přípojek pro občany. 

Projednání právní pomoci při výstavbě kanalizace a ČOV v Podvekách. Hledat 

řešení i pomocí právních rad. 

Pan Vizner se zeptal, co si pod tímto bodem představujete? 

Paní Chábová odpověděla, že na minulém zasedání paní Mottlová říkala, že se sama 

obrátí na právní pomoc. Tudíž jsme v tomto kroku chtěli také pokračovat. 

Paní Mottlová odpověděla, že vyjádření pana právníka ze sdružení místních 

samospráv je v kanceláři. Při předání úřadu panu starostovi toto vyjádření předá. Pro 

paní Mottlovou je tato situace vyřešená, řešením bude půjčka od VPK Suchý. Odezva 

paní Chábové byla taková, že pro nové zastupitelstvo v čele s novým starostou, to není 

vyřešená věc. Smlouvy jsou složité a jedná se o obrovský majetek. Tudíž je právní 

pomoc potřebná na prověření nynějšího stavu. 

Paní Mottlová odvětila, že nemáme věc protahovat. Obec Podveky je zavázána ke 

spolufinancování. Fond MŽP požaduje potvrzení, že obec schopná zajistit financování 

těchto projektů. Po zdržení nebo nezajištění finančních prostředků může znamenat 

vyřazení z dotačního programu.  

Paní Novotná se dotázala, kolik bude tato právní rada obec stát? 

Paní Chábová odpověděla, že neví, že možná musí proběhnout výběrové řízení. 

Pan Vizner tuto odpověď okomentoval, že se všechno bude jenom prodlužovat a ze 

všech akcí sejde.  

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo pověření pro starostu obce Podveky, aby vyhledal 

právní kancelář, která bude zastupovat Obec Podveky při jednáních a vodovodu 

a vodovodních přípojkách, kanalizace a ČOV a uzavřel s ní smlouvu.  

Výsledky hlasování:  

Pro: 5 (J. Beneš, I. Chábová, K. Kmoch, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová) 

Proti: 4 (J. Mejstřík, E. Mottlová, R. Vizner, Mgr. M. Kulhánek) 

Zdržel se: 0  

 

 Usnesení bylo schváleno. 

 

16. Pověřit nového starostu a nové zastupitele jednáním o výstavbě skupinového 

vodovodu a vodovodních přípojek, kanalizace a ČOV Podveky. 

Pan starosta navrhl, aby o vodovodu, kanalizaci a vodovodních přípojkách za Obec 

Podveky jednali starosta a místostarostka Obce Podveky. S tím, že nemají právo 

uzavírat žádné smlouvy nebo dohody bez schválení zastupitelstva a právní porady. 

Jiný návrh nebyl podán. 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo pověření pro starostu a místostarostku obce 

Podveky k jednání za obec Podveky o vodovodu, kanalizaci a vodovodních 

přípojkách. Ani jeden nemá právo uzavírat žádné smlouvy nebo dohody bez 

zastupitelstva a bez právní porady.  
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Výsledky hlasování:  

Pro: 5 (J. Beneš, I. Chábová, K. Kmoch, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová) 

Proti: 0  

Zdržel se: 4 (J. Mejstřík, E. Mottlová, R. Vizner, Mgr. M. Kulhánek) 

 

 Usnesení bylo schváleno. 

 

17. Projednat předání úřadu Obce Podveky, nově zvolenému zastupitelstvu, v čele 

s nově zvoleným starostou, na základě přiloženého předávacího protokolu. 

Navrhuji předání veškeré agendy spojené s chodem obecního úřadu, na základě 

předávacího protokolu. Určení osoby, času a způsobu předání. Místo předání kancelář 

obecního úřadu. 

Paní Mottlová se vyjádřila, že předávací protokol má již hotový. Přiložený protokol si 

pročte. Podotkla, že vše pan nový starosta dostane. Jen na nové přístupy do 

czechpointu, banky atd. si musí pan starosta zajistit nový certifikát.  

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo předání Obecního úřadu Podveky dle předávacího 

protokolu. 

Výsledky hlasování:  

Pro: 5 (J. Beneš, I. Chábová, K. Kmoch, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová) 

Proti: 0  

Zdržel se: 4 (J. Mejstřík, E. Mottlová, R. Vizner, Mgr. M. Kulhánek) 

 

 Usnesení bylo schváleno. 

 

18. Diskuse 

Pan starosta poprosil nově zvolené zastupitele a členy kontrolních výborů o poskytnutí 

obecnímu úřadu své tel. číslo, e-mail, zdravotní pojišťovnu a prohlášení či potvrzení 

od zaměstnavatele o odvodu poplatků zdravotní pojišťovně. 

 

Paní Michaela Karbanová na závěr poděkovala Paní Mottlové za její dlouholetou práci 

na úřadě. Mrzí ji, co se v posledních letech odehrávalo a věří, že protistrana bude lepší 

a nebude mít tolik stížností. Paní Mottlová poděkovala. 
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19. Závěr 

 

Pan starosta poděkoval všem přítomným a ukončil zasedání zastupitelstva. 

 

 

Zapsala dne:     Ing. Sůvová Anna 

 

 

Ověřovatelé:     Ing. Vlasák Antonín 

      

       

      Karel Kmoch 

 

 

 

Jiří Beneš 

Starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


